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Dobrý den,dneska jsem četla váš dřívější příspěvek a velmi mě zaujal.Konkrétně 33  let abstinence.Chci
se vás zeptat,co Vám pomáhalo zvládat bažení?A jaká je vaše motivace ,tak dlouho abstinovat?Mockrát
děkuji.Tou délkou abstinence jsem přímo fascinovaná.Já jsem začala pátý rok abstinence,jenže mám
potíže s bažením.
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